
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 03/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Εκτός βιολογικών η ορεινή κτηνοτροφία»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως έχουμε πληροφορηθεί από διαμαρτυρίες κτηνοτρόφων της Κρήτης, μετά τη
δημοσιοποίηση της πρόσκλησης των βιολογικών (Μέτρο 11) 27-01-2022
Αρ.Πρωτ.:189/22614, τα χρήματα που εν τέλει καταλήγουν στην Κρήτη είναι πολύ λίγα
με το μεγαλύτερο πρόβλημα να αφορά την κτηνοτροφία, καθώς λόγω του ανάγλυφου
του εδάφους δεν υπάρχουν μεγάλες εκτάσεις καλλιέργειας ζωοτροφών. Έτσι, μένουν
εκτός προγράμματος όλες οι εκμεταλλεύσεις αιγοπροβατοτροφίας που εν δυνάμει θα
μπορούσαν να ενταχθούν. Έντονο πρόβλημα υφίσταται και στα δέντρα λόγω μη
περιφερειοποίησης. Σύμφωνα με την πρόσκληση γίνεται φανερό και πάλι πως τα
χρήματα δεν επαρκούν και για τις δενδρώδεις καλλιέργειες, εξαιτίας του μικρού κλήρου
της Κρήτης σε σύγκριση με την υπόλοιπη Ελλάδα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Θα άρετε τις αδικίες και θα διορθώσετε τα σφάλματα που προέκυψαν με τη
δημοσιοποίηση της πρόσκλησης εις βάρος εκατοντάδων κρητικών παραγωγών;

2. Θα μεριμνήσετε και θα δώσετε τη δυνατότητα στους αγρότες της Κρήτης να
ενταχθούν στο Μέτρο 11 και αρκετές εκμεταλλεύσεις να μετατραπούν σε βιολογικές με
όλα τα οφέλη που αυτό συνεπάγεται για τα κρητικά προϊόντα αλλά και για τον τόπο
συνολικά;

Ο ερωτών Βουλευτής
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